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Από το υπ’ αριθ. 15/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 396/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανάκληση της υπ’ αριθ. 168/99 απόφασης 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης κατ/ματος της 
Δημοτικής Αγοράς Βέροιας στο Γ.Ν.Ν.Β. 

 
       Σήμερα 11 Σεπτεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-9-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Β. Γιαννουλάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. K. Aσλάνογλου Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/2000 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Μ. Σουμελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Τριανταφυλλίδης, Α. Κεσίδης, Ε. 
Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Μ. Τσαμήτρου, Χ. 
Μουτσιόπουλος.  

14. Σ. Γεωργιάδης 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. Α. Κεσίδης 
18. M. Σουμελίδης 
19. Α. Ταραλάς 
20. Χ.  Σκουμπόπουλος 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2000 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
  

21. Χ. Γεωργιάδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ε. Σοφιανίδης 
24. Ε. Λευκοπούλου 
25. Ι. Ακριβόπουλος 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
27. Ε. Κουκουρδής 
28. Γ. Μανακούλης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-9-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με το αριθ. 9626/4-8-2000 έγγραφό του ο Οργανισμός 
Ελληνικών Γεωργικών Ασφλαλίσεων κατακύρωσε την μίσθωση χώρου σύμφωνα με 
την προσφορά μας, που έγινε για τα (8) καταστήματα της Δημοτικής Αγοράς. 

Μεταξύ των  καταστημάτων προς εκμίσθωση στον ΕΛΓΑ είναι και το αριθ. 
(38) κατάστημα, το οποίο με την αριθ. 168/1999 απόφαση του  Δημοτικού 
Συμβουλίου παραχωρήθηκε στο Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βέροιας για τη 
στέγαση και λειτουργία του Κέντρου Οικογενειακού προγραμματισμού. 

Το Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βεροίας ειδοποιήθηκε προφορικά να 
επιλέξει σε ποια από τα αριθ. (8,9 ή 11) κενά καταστήματα της Δημοτικής Αγοράς 
προτίθεται να μεταφερθεί. 

Στη συνέχεια με αριθ. 10145/30-8-2000 έγγραφό μας ειδοποιήθηκε και πάλι 
και η απάντησή τους ήταν αρνητική, διότι κανένα από τα κενά καταστήματα δεν 
εξυπηρετεί τις ανάγκες λειτουργίας του Κέντρου Οικογενειακού προγραμματισμού. 

Σύμφωνα με το άρθρο 247 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) με απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου επιτρέπεται και παραχωρείται δωρεάν η χρήση Δημοτικών ή Κοινοτικών 
ακινήτων στο Δημόσιο ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου , για την 
αντιμετώπιση έκτακτης  και επείγουσας ανάγκης. 

Ύστερα  απ΄αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο την ανάκληση ή μη 
της παραχώρησης της χρήσης του αριθ. (38) καταστήματος της Δημοτικής Αγοράς 
από το Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Με το Γ.Ν.Ν.Β καίτοι είχαμε 2 μήνες επαφές δεν μπόρεσαν να 
βρούν άλλο μέρος για να μετεστεγασθούν σε γραφεία της δημοτικής αγοράς. Σε 
συνέχεια με έγγραφό μας τους καλέσαμε να  στείλουν έναν εκπρόσωπο για να δει 
ποιο γραφείο καλύπτει τις ανάγκες τους. Δυστυχώς δεν υπήρξε κανένα γραφείο στο 
χώρο της δημοτικής αγοράς. Προτείναμε ακόμη και κάποιο χώρο που έχουμε στην 
οδό Μητροπόλεως και Περικλέους Σε κάθε περίπτωση όμως δεν μπορεί  να χάσουμε 
τη συμφωνία μας με τον ΕΛΓΑ η οποία θ΄αποδίδει  ποσό 7 εκ. ετησίως και θα δώσει  
μεγάλη κίνηση και ζωή εκεί. 
 Πρέπει  ν΄αναβληθεί η δωρεάν παραχώρηση προς το Γ.Ν.Ν.Β. 
 Πουλασουχίδης :Βρέθηκε τελικά λύση για τη στέγαση του Κέντρου 
Οικογενειακού προγράμματος (Κ.Ο.Π.); 
 Δήμαρχος :Μέχρι στιγμής όχι. 
 Κυβεντίδης Ε., πρόεδρος Γ.Ν.Ν.Β.:Το νοσοκομείο στα πλαίσια ενημέρωσης 
των πολιτών σε θέματα οικογ. προγραμματισμού αποφάσισε να λειτουργήσει αυτό το 
κέντρο. Ζήτησε κάποιο χώρο και εγκρίθηκε αυτός από το ΔΣ. Ο χώρος 
διαμορφώθηκε με μία δαπάνη 1,2 δρχ. Αναζητήθηκε, ύστερα από την εκμίσθωση των 
κατ/ματων στον ΕΛΓΑ, άλλος χώρος σύμφωνα με τις ανάγκες του Κ.Ο.Π., δηλ.,  ένας 
χώρος ευπρεπής προσβάσιμος. Οι χώροι που μας υπέδειξαν ήταν τελείως 
ακατάλληλοι. 
 Έχω μία απορία και μία πικρία. Η απορία μου είναι ότι ξεκίνησα όλο το θέμα 
χωρίς ν' αποφασιστεί που θα πάει το Κ.Ο.Π.  Η δε πικρία μου είναι ότι τα τελευταία 
χρόνια ο Δήμος πέρα από αυτήν του την προσπάθεια, δεν βοηθάει στην προσπάθεια 
του Γ.Ν.Ν.Β όσο παλαιότερα. 
 Εύχομαι να βρεθεί αυτός ο χώρος ο οποίος θα πρέπει ν' ανταποκρίνεται στις 
ανάγκες της λειτουργίας του Κ.Ο.Π. 



 Σκουμπόπουλος: Έχει δίκιο ο κ. Κυβεντίδης. Όταν όμως τον ρώτησα τότε είπε 
ότι τους καλύπτει αυτός ο χώρος. Είχα προτείνει να πάνε στη Στέγη ή σε χώρο της 
οδού Πιερίων. 
 Πουλασουχίδης:Έχουμε υποχρέωση πριν το θέμα του ΕΛΓΑ να έχουμε μία 
λύση κοινά αποδεκτή. Καλό είναι ο Δήμος να εισπράττει μισθώματα αλλά και να 
βοηθάει την κοινωνική  πολιτική. 
 Κουρουζίδης:Πρέπει να καλυφθεί το αίτημα του Γ.Ν.Ν.Β. Να βρεθεί ένας 
χώρος μέσα από μία κοινή συμφωνία. 
 Γαβρίδης:Το Κ.Ο.Π. είναι ένα συμβουλευτικό κέντρο. Αυτό έπρεπε  να 
υπάρχει εδώ και καιρό.Είναι   εξοπλισμένο με επιστημονικό και νοσηλευτικό  
προσωπικό. Δεν νομίζω ότι εύκολα μπορούμε να φτάσουμε στην έξωση. Πρέπει σε 
συνεργασία με το Γ.Ν.Ν.Β να βρεθεί πάση θυσία ο κατάλληλος χώρος και μετά να 
δοθούν οι υπόλοιπες χρήσεις. Δεν μπορεί να πάει ούτε στη Στέγη, ούτε στην Πιερίων. 
Θέλει να είναι σε συγκεκριμένους χώρους. 
 Ουρσουζίδης:Δόθηκε ο χώρος αυτός διότι ελπίζαμε ότι θα προσέλκυε κόσμο 
στη Δ.Α. Αυτό πρέπει να ληφθεί υπόψη. Να ληφθεί μέριμνα για να βρεθεί πρώτα 
άλλος χώρος. 
 Σκουμπόπουλος:Ποιος θα πληρώσει  τα έξοδα που έκανε το νοσοκομείο; 
 Δεν συμφωνούμε με την ανάκληση έστω κι αν δεν συμφωνούσαμε αρχικά να 
μπούνε μέσα. 
 Πουλασουχίδης:Δεν άκουσα τελικά, υπάρχει περίπτωση να βρεθεί μία κοινά 
αποδεκτή λύση; Απ ότι γνωρίζω ο κ. Κυβεντίδης δέχεται το κόστος διαμόρφωσης 
άλλης αίθουσας αρκεί να βρεθεί. 
 Γαβρίδης :Πρώτα να βρεθεί χώρος για το Κ.Ο.Π. και μετά να δοθούν τα 
κατ/ματα στον ΕΛΓΑ. 
 Δήμαρχος:Για το Γ.Ν.Ν.Β λέω ότι στη διασταύρωση Μητροπόλεως και 
Περικλέους όποια από τα γραφεία του Δήμου είναι κατάλληλα να τα καταλάβει και 
στο επόμενο ΔΣ να εγκρίνουμε  δωρεάν  παραχώρηση της χρήσης και θα βοηθήσει η 
τεχνική υπηρεσία στην μεταφορά. 
 Σκουμπόπουλος :Ζητώ τριτολογία. 
 Το ΔΣ κατά πλειοψηφία αποφάσισε θετικά. 
 Σκουμπόπουλος :Να μην ανακληθεί η απόφαση για τους λόγους που 
προανέφερα. 
 Ουρσουζίδης :Είχα μία σύντομη συνομιλία με τον κ. Κυβεντίδη ο οποίος μου 
είπε ότι δεν φέρνει αντίρρηση αρκεί ο χώρος να είναι κατάλληλος. Αυτό πρέπει να 
τεθεί ως προϋπόθεση. 
 Ποτουρίδης :Εχει βαφεί εδώ και 6 μήνες αλλά δεν μπήκε κανείς μέσα. Θέλει 
παρεμβάσεις στα εξωτερικά παράθυρα που δεν  μπορούμε  να τις κάνουμε εμείς. 
 Γαβρίδης :Συμφωνώ κι εγώ. 
 Πρόεδρος :Με όσα ακούστηκαν και προστέθηκαν στο τέλος, μπαίνουμε σε 
ψηφοφορία. 
 Σκουμπόπουλος :Θα πρέπει ο κ. Κυβεντίδης να δηλώσει εάν θέλει το κατ/μα. 
Μετέφερε κάτι ο κ. Ουρσουζίδης. Ας το δηλώσει και ο ίδιος. 
 Κυβεντίδης :Εάν δεν επισκεφθώ τους χώρους με τους συνεργάτες μου δεν 
πρόκειται να δηλώσω ότι δέχομαι. 
 Σκουμπόπουλος :Προτείνω να μην ανακληθεί η απόφαση. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την αντιπρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. 
Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 



 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 

Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. 
Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, 
Ν. Χαμαλής, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, 
Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς.  
Ο σύμβουλος κ. Γ. Μανακούλης δήλωσε παρών. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-9-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 168/99 απόφασή του. 
3.- Το με αριθ. 9626/4-8-2000 έγγραφο του Ο.ΕΛ.Γ.Α. 
4.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την ανάκληση της υπ’ αριθ. 168/99 απόφασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας για «Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης 
κατ/ματος δημοτικής αγοράς Βέροιας στο Γ.Ν.Ν. Βέροιας για τη στέγαση και 
λειτουργία του Κέντρου Οικογενειακού Προγραμματισμού». 
 Β) Ομόφωνα: Εκφράζει τη βούλησή του να βρεθεί λύση στο θέμα 
μεταστέγασης του Κέντρου Οικογενειακού Προγραμματισμού του Γενικού 
Νομαρχιακού Νοσοκομείου Βέροιας ώστε να στεγασθεί αυτό σε ένα από τα κενά 
κατ/ματα που διαθέτει ο Δήμος. Προς το σκοπό αυτό είναι διατεθειμένος ο Δήμος να 
βοηθήσει, με το εργατοτεχνικό προσωπικό, στη μεταφορά του εξοπλισμού του. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    396/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-9-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 
 
 
  


